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 VALİ GÜVENÇER`DEN FTSO ÇALIŞMALARINA 
DESTEK
FTSO Meclis Başkanı Osman Çıralı ve Yönetim Kurulu 

Başkanı Akif Arıcan 23 Ekim 2013 tarihinde Likya World 
Otel’de gerçekleşen müşterek toplantıya katılımları ve verdiği 
destekten dolayı Muğla Valisi Mustafa Hakan Güvençer’e teşekkür 
etti.

Ekim ayında  düzenlenen Fethiye Ticaret ve Sanayi Odası Meslek 
Komiteleri Müşterek Toplantısına katılan Muğla Valisine iade ziyaret 
amacıyla FTSO Meclis Başkanı Osman Çıralı, FTSO Yönetim Kuru-
lu Başkanı Akif Arıcan, Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı  Günay 

Özütok, Yönetim Kurulu Üyelerinden Deniz Somyürek ve Selamettin Yılmaz, Muğla Valisi Mustafa Hakan 
Güvençer’i  20 Kasım 2013 tarihinde makamında ziyaret etti.

FTSO Yönetim Kurulu Başkanı Akif Arıcan “Yönetim kalitesi alanında Türkiye’nin en büyük ve itibarlı ka-
lite etkinliği olan Kalite Kongresi’ne katılan Fethiye Ticaret ve Sanayi Odası  “EFQM Mükemmellikte Kararlılık 
Belgesi” alarak “Mükemmellik Yolculuğu”na ilk adımı atmıştır. Bu belgeye sahip Türkiye’de ilk sanayi ve ticaret 
odası olma özelliğini taşıyoruz.” dedi. Daha sonra Akif Arıcan Fethiye’deki körfez kirliliği, kruvaziyer turizmi 
ve Babadağ Teleferik Projeleri hakkında bilgi verdi. Bu projelerin hayata geçmesiyle Fethiye Turizminin marka 
olma yolunda ilerleyeceğinden bahsetti. Oda yayınlarının (sosyo-ekonomik rapor, oda faaliyet raporu, sorun 
ve çözüm önerileri kitapçığı vb.) tanıtımı yaparak bilgi alışverişinde bulundu.

Vali Güvençer, “Bu konularda oda ile hem fikiriz, bu projelerin hayata geçmesi ile diğer konular da çözül-
ecektir, FTSO’nun yapmış olduğu çalışmaları yakından takip ediyorum. Almış olduğunuz mükemmellik yolun-
daki “ EFQM Mükemmellikte Kararlılık Belgesi” den dolayı sizleri tebrik ediyorum. Başarılarınızın devamını 
diliyorum.” dedi.

FTSO temsilcileri Dalaman Havaalanına gelen yerli ve yabancı turist sayılarının tam olarak alınamadığı, 
bölge hakkında yapılacak çalışmalarda sağlıklı sonuca varmada bu rakamlara ulaşmanın öneminden bah-
sederek valilikten yardım istendi. Ayrıca Muğla ilinde en çok sigortalı çalışanın Fethiye’de olmasından dolayı 
ilçede  İşKur Temsilciliğinin bulunmasının büyük fayda 
sağlayacağı dile getirildi.

Fuarların turizm için öneminden bahsedilerek valiliğin 
fuarlar konusunda Muğla İlindeki katılımcı kurum ve 
kuruluşlara  önderlik etmesi istendi. Çevre temizliği ve ha-
nutçuluk konusunda kamu otoritesinin küçük dokunuşlar 
ile sorunlara etkili biçimde müdahil olabileceği, böl-
genin tanıtımında bu tür müdahalelerin ufak ama etkili 
olabileceği bahsine karşılık Vali Güvençer Marmaris ve Bodrum’da bu konuda başarılı çalışmalar olduğunu ve 
konular hakkında gerekli girişimlerde bulunacağını söyledi. 



SEYDİKEMER KAYMAKAMI “SEYDİKEMER 
BEŞKAZA BÖLGESİNİN VE FETHİYE’NİN 

AYRILMAZ PARÇASIDIR” DEDİ

22 Kasım 2013 tarihinde Kemer Esinti Restoran’da Seydikemer ilçesinin sorunları tartışıldı. FTSO 
Yönetim Kurulu Başkanı Akif Arıcan Seydikemer Kaymakamı Muammer Köken, Seki Belediye 

Başkanı Veli Yıldız’ında bulunduğu toplantıya 33 kişi katıldı ve toplantı yaklaşık 2,5 saat sürdü.

FTSO Yönetim Kurulu Başkanı Akif Arıcan geçen yıl  yapılan bölgesel toplantıda öne çıkan sorunlarla  
ilgili gelen aşamaları anlatarak söze başladı. Kemer’in ilçe olması, Kemer’de yüksekokul açılması, organize 
sanayi bölgesinin Kemer civarında açılması gibi geçen yıl öne çıkan konular hakkında FTSO’nun girişimleri 
hakkında bilgiler verdi. 

Sonrasında söz alan Seydikemer İlçesi Kaymakamı Muammer Köken ise Seydikemer ilçesi olarak 
hızla yapılandıklarını, ilçe kurumlarının oluşmasını beklediklerinden hızlı ilerlediğini açıkladı. FTSO’nun 
çalışmalarını takip ettiklerini ve beğendiklerini ifade eden Köken,Türkiye’nin artık “devlet yapsın” dönemini 
bitirdiğini,özel teşebbüsün ve rekabetin önünü açmak gerektiğini belirtti. . Yasama ,yürütme ve yargı olarak 
bilinen güçler ayrılığının modern dünyada basın ve sivil toplum kuruluşları ile birlikte yer aldığını söyledi. 

Fethiye ile Seydikemer’in idari olarak ayrılmasının sosyal ve ekonomik olarak ayrılık olmadığını Beşkaza 
bölgesinin ve Fethiyenin bir parçası olarak kalmaya devam edeceklerinin altını çizen Muammer Köken bu 
idari ayrılığın Fethiye içinde fırsatlar yaratacağını ve önünü açacağını anlattı. 

Seydikemer’liler adına ilk söz alan FTSO 2 Nolu Meslek komitesi ve meclis üyesi Mehmet Saraç  ağırlıklı 
olarak tarımın yapıldığı Seydikemer Bölgesinin tarım ekonomisine vurgu yaptı. Çilek ve Kiraz gibi alternatif 
ve geliri yüksek ürünlerin bölgede de yetişebilmesi için destek istedi. Odanın öncülüğünde ilerleyen Fethiye’de 
açılacak olan fakültenin bir benzerinin Seydikemer’de açılmasının gerekliliğinden söz etti. . FTSO’nun Fethiye 
turizmi için tanıtım çabalarına Eren Dağı Kayak Merkezini eklenmesini istedi. Seydikemer’de organize sanayi 
bölgesi kurulması için gerekli altyapı ve talebin oluştuğunu örnekler vererek ifade etti. 

DEVAMI ARKADA



Fethiye Süt Üreticileri Birliği Başkanı 
Turgut Tokmak yapılması talep 

edilenler arasında yer alan konuların iyi etüt 
edilmesi gerektiğini, bölgede yeterli üretici 
birliği- kooperatif  olduğunu fakat kollek-
tif çalışma kültürünün eksikliğinden dolayı 
iyi sonuçlar almada zorlandıklarını, Fethiye 
ilçesinin tarımda Muğla bölgesinde %45 
gibi büyüklüğe sahip olmasından dolayı 
Fethiyelilerin tarım ile her türlü kuruluşta il 
genelinde yeterli temsil edilmesi gerektiğine 
dikkat çekti. 

Toplantıda Seydikemer bölgesinin ihtiyacı olan mezbaha, soğuk hava depoları , fakülte kurulması, organ-
ize sanayi bölgesi, bürokratik sorunlar konuları tartışıldı. 

Toplantıda Kaymakam Muammer Köken tarafından önerilen  Seydikemer Bölgesindeki yatırımcılara, 
yatırımlar için rehber olmak amacı ile ihtiyaçlarının tespit edileceği ve bu ihtiyaçları rakamlar ile gösterecek “ 
Fizibilite Raporu “ hazırlanmasıön plana çıktı.

ODA AİDATLARINIZI 
KREDİ KARTINIZLA 
İNTERNET SİTEMİZDEN 
ÖDEYEBİLİRSİNİZ.

www.fto.org.tr



 FTSO, ROTASINI BABADAĞ`A ÇEVİRDİ

Fethiye Ticaret ve Sanayi Odası tarafından hazırlanan “ROTAMIZ 
BABADAĞ PROJESİ” GEKA’ dan hibe almaya hak kazanmıştır.

Proje ile Türkiye’nin en önemli yamaç paraşütü noktası Babadağ’da 
FTSO 1200 m.’de yeni yamaç paraşütü pist alanı yapılması ve bu piste 
ulaşım için yol yatırım çalışması yapacaktır. Böylece 1200 m.de yapılacak 
alternatif pist ile Babadağ’ın 12 ay hizmet vermesi sağlanacaktır. Ayrıca 
bölgeye 1200 m. de bir pist kazandırılması ile yamaç paraşütü konusun-
da henüz eğitim aşamasında olan sporcuların bölgemize ziyaret sayısı 
arttırılacaktır.

Bu proje kapsamında 1700m., 1800m., ve 1900m pistlerine çıkan stabilize yolun 3,7 km bölümü kilit parke 
taşıyla döşenerek bu pistlere ulaşım daha güvenli hale getirilecektir.

Fethiye’nin alternatif turizm değerlerinin 
çekiciliğinin ve ulaşılabilirliğinin arttırılması amacıyla 
uygulanacak “Rotamız Babadağ Projesi” toplam 9 ay 
sürecek olup toplam bütçesi 989.843 TL’dir. Bu tutarın 
%75’i GEKA tarafından hibe olarak sağlanacak, ka-
lan %25lik tutar ise Fethiye Ticaret ve Sanayi Odası 
tarafından karşılanacaktır.

HER YERDE ELEMAN ARAMAYIN...

www.fethiyekariyer.com



DERSHANE İŞLETMECİLERİNDEN BASIN AÇIKLAMASI

21.11.2013 tarihinde Fethiye Ticaret ve Sanayi Odası 
Meğri salonunda Dershanelerin kapatılması haberler-

ine dair basın açıklaması yapıldı.

Açıklamada hazır bulunan Pianalitik Dershanesinden 
İbrahim Erdem, Kadir Üçpınar, Final Dershanesinden Kemal 
Baştuğ, Zülküf Kaya, Altınbaşak Fem Dershanesinden Alim 
Bitim, Birey Dershanesinden Ercan Başbal, Denizhan Kılınç , 
Anafen Dershanesinden Şerif Özdemir, Açı Dershanesinden 

Sercan Sınır, FTSO 13 nolu Meslek Komitesinden Özlem Kutlu , FTSO Yönetim Kurulu üyesi Ömer Eriz ve  
FTSO Yönetim Kurulu Başkanı Akif Arıcan yer aldı.

Basın açıklamasında ilk açıklamayı yapan  FTSO Yönetim Kurulu Başkanı Akif Arıcan konuyu basından 
ilk çıktığı andan bu yana takip ettiklerini , Türkiye’de dört bine yakın dershanede 1 milyon 200 bin öğrencinin 
eğitim hizmeti aldığını, Fethiye’de ise Odaya kayıtlı sekiz dershane olduğunu ve yaklaşık 3,600 öğrenciye hizmet 
verdiğini açıkladı.

Dershanelerin eğitim sisteminin bir sonucu olduğunu sonuçları kaldırarak problemlerin 
çözülemeyeceğini,kaldırılması durumunda istihdam sağlayan, vergi veren bu kurumların merdiven altına 
itileceğinden endişe ettiklerini dershanelerin fırsat eşitliği yarattığına inandıklarını bu nedenle dershanelerin 
yaşatılması fikrini daha doğru bir çözüm olarak gördüklerini söyledi.  

Daha sonra açıklama yapan FTSO 13 Nolu Meslek 
Komitesi Başkanı ve Fethiye Pianalitik Dersanesinin 
Kurucusu İbrahim Erdem eğitim sistemi eksik olduğu 
müddetçe dershanelere ihtiyaç olacağını söyledi.  Milli 
Eğitim Bakanlığınca denetlenen dershanelerin saati 
5-6 liraya ders verdiğini dershanelerin kapatılması 
halinde saati 100-150 TL ‘ye denetimsiz özel der-
slerin yer olacağını anlattı.  50-60 bin öğretmen isti-
hdam eden dershanelerin iki yıldır sanki kötü bir iş 
yapıyormuş gibi itibarsızlaştırıldığını ,özel okullara 
dönüştürülmesi tasarlanan dershanelerin %90-95’inin 
fiziki durumlarının buna uygun olmadığını dile get-
irdi. İki yıldır sürüncemede kalan bu durumun sonuca bağlanmasını  beklediklerini anlattı.

Son olarak söz alan Altınbaşak Fem Dershanesinden Alim Bitim dershanelere karşı olanların öne sürdüğü 
argümanların geçerli olmadığını, dershanelerin eğitim sisteminin bir çocuğu olduğunu ve büyük bir ihtiyacı 
giderdiğini anlattı. Velilerin kendilerine güvenip çocuklarını emanet ettiğini ve kimsenin hakkını yemedikler-
ini bu sorunlarından hayırla çözülmesini dilediklerini söyledi.



FTSO MÜKEMMELLİKTE KARARLI

“Mükemmellik Yolculuğuna” başlayan ve mükemmellikte kararlılık belgesini alan Fethiye Ticaret ve 
Sanayi Odası ülke genelinde, ticaret ve sanayi odaları arasında “Mükemmellikte Kararlılık” belgesini alan 
ilk oda oldu.İstanbul Kongre Sarayında yapılan 22. Kalite Kongresinde Mükemmellikte Kararlılık belgesini 
Fethiye Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Akif Arıcan aldı.

FTSO Meclis Başkanı Osman Çıralı, Yönetim Kurulu Başkan yardımcısı Günay Özütok, Yönetim Ku-
rulu üyesi Deniz Somyürek’in de bulunduğu kongrede alınan belge, ülke genelinde 81 İlden önce Mükemmel 
Hizmet için yola çıkan Fethiye Ticaret ve Sanayi Odası meclisi, yönetimi ve çalışanlarını mutlu etti. Hedef 
mükemmel hizmet ile üyelerin memnuniyetinin artırılması olarak gösteriliyor.Ülke genelinde ticaret ve sanayi 
odaları arasında Mükemmellikte Kararlılık belgesi alarak bir ilki başaran FTSO Yönetimi tarafından yapılan 
açıklamada üye kuruluşların uygulamasına da yardımcı olmak istedikleri dile getirildi.

FTSO Meclis Başkanı Osman Çıralı, Yönetim Kurulu üyeleri Günay Özütok, Burhanettin Tuna, Selamet-
tin Yılmaz, Ömer Eriz, FTSO Meclis Başkan Yardımcısı Ali Çelik ve FTSO Genel Sekreteri Füsun Şahin’in 
bulunduğu basın açıklamasında Mükemmellikte Kararlılık Belgesi alınmasıyla ilgili görüşlerini açıklayan FTSO 
Başkanı Akif Arıcan, Odanın hizmet kalitesini yükseltme hedefiyle çalıştıklarını belirterek açıklamalarında şu 
bilgilere yer verdi; “Odamız Mükemmellik Yolculuğunda ilk adım olan mükemmellikte kararlılık belgesi al-
maya hak kazanmıştır. Mükemmellikte Kararlılık Belgesini Türkiye Kalite Derneği’nin düzenlediği 22. Kalite 
Kongresi’nde 13 Kasım 2013 tarihinde İstanbul’da aldık.  Bu belge, Avrupa Kalite Yönetimi Vakfı ve Türkiye 
Kalite Derneği tarafından verilmektedir.

Bilindiği üzere odamız üye odaklı bir anlayışla kalite  çalışmalarını uzun süreden beri yürütmekteydi. An-
cak biz bununla da yetinmeyerek daha mükemmele ulaşmak için Ulusal Kalite Hareketine dahil olduk. Ulusal 
Kalite Hareketine katılarak mükemmellik yolculuğuna başladık.  Mükemmellik modelini önce odamızda uygu-
lamak sonra Fethiye’ye örnek olarak sektör, büyüklük ve yapı gözetmeden üyelerimizin ve diğer kuruluşların 
uygulamasına da yardımcı olmak istiyoruz.   

Mükemmellik Modeli bir yönetim sistemi olup, yöneticilerin, liderlerin kuruluşların ne yaptığına ve 
hangi sonuçları elde ettiğine ilişkin neden-sonuç ilişkilerini anlamasını sağlar.Bu modeli kullanarak odamız,  
paydaşlarının yani üyemizin, çalışanımızın tedarikçimizin, işbirliği yaptığımız kuruluşların ve toplumun 
memnuniyetini arttırarak sürekli iyileşmeyi hedeflemektedir. 

Mükemmellik Modelini uygulayan odalar içinde Odamız Ticaret ve Sanayi Odası olarak Türkiye’de bir ilki 
gerçekleştirmiştir”.



SORUNLAR HAVAALANI BAŞ MÜDÜRÜNE ANLATILDI
Yaz sezonunda yaşanan sorunlara 

çözüm aranması amacıyla hareket eden 
FTSO Yönetim Kurulu Üyeleri Gü-
nay Özütok, Selamettin Yılmaz, FTSO 
Ulaştırma Komitesi üyesi Hüseyin 
Ertuğrul ile Ertuğrul Gürkan, DHMİ 
Dalaman Havalimanı Başmüdürü Yaşar 
Kasap’ı ziyaret ederek yaşanan sorunları 
dile getirerek çözümü için destek istedi.

Ziyarette, FTSO Yöneticiler-
ini oldukça samimi bir şekilde 
karşılayan DHMİ Dalaman Havalimanı 
Başmüdürü Yaşar Kasap iletilen so-
runlara cevap vermenin yanında çeşitli 

konularda notlarını alırken yapılacak çalışmalar hakkında da bilgi verdi.

Ziyaretin öne çıkan görüşü ise kurumlar arası iletişimin güçlenmesiyle birçok sorunun daha kısa 
sürede çözüleceği oldu.



SGK 44 BİN 260 KİŞİNİN SİGORTASINI İPTAL 
ETTİ

Sosyal Güvenlik Kurumu tarafından son 1 yılda yapılan 
denetimlerde 476 işyerinin sahte olduğu tespit edildi. Bu 

denetimlerde 44 bin 260 kişinin sigortalılıkları da iptal edildi.

Sosyal Güvenlik Kurumu (SGK) yetkililerince yapılan denetim 
ve incelemelerde, sistemin çok ilginç bir şekilde ilerlediği ortaya çıktı.

Edinilen bilgiye göre, öncelikle küçük metre kareli büroların 
dolandırıcılar tarafından kiralandığı ve işyeri olarak gösterildiği, sonra sokakta yaşayan gariban vatandaşa par-
alar verilerek üzerine şirketler kurulduğu tespit edildi.

Özellikle sosyal güvencesi olmayan şoför esnafı, ev hanımı gibi işsizler bulunarak, bu işyerinde çalışıyormuş 
gibi sigortalı gösterilip, kendilerinden aylık 150-200 TL ücret alınıyor. Kişilerin sigortalı bildirimleri devam 
ediyor ancak devlete prim borcu ödenmiyor.

Bu durumu farkına varan SGK personeli, bu sahte işyerinin şifrelerini kapatıyor. Hemen ardında da sosyal 
güvenlik denetmenlerince inceleme süreci başlatılıyor.

Denetmenler yaptığı denetim ve incelemelerde işyerinin SGK’daki kaydını iptal ederek, sigortalı bildirilen 
kişilerin sigortalılıklarını geçmişe yönelik iptal ediyor. Bu kişilere yapılan sağlık harcamaları ve emekli olmuş 
ise yapılan yersiz ödemeler faizi ile ilgili kişilerden tahsil ediliyor. Kurum, böylece binlerce kişiyi bu şekilde 
sigortalı bildiren dolandırıcıları savcılığa sevk ediyor.

Bu şebekelerin çoğu zaman bazı büyük işyerleri ile anlaşıp, olması gerekenden yüzde 50 daha az prim 
ödemek koşulu ile büyük işyerlerinde çalışan kişileri de sahte işyerinden sigortalı bildirdiği ortaya çıktı.

Yetkililer, çalışmaların fiili olması koşulu ile sigortalı bildirimlerinin yapılacağını, diğer türlüsünün ise 
sahte sigortalılığa girdiği konusunda vatandaşı uyardı. CHA 20 Kasım. 2013 

Çarşamba

ODAMIZLA İLGİLİ HABERLERİ- DUYURULARI- EĞİTİMLERDEN AYRINTILI BİLGİ ALMAK İÇİN 
LÜTFEN WEB SİTEMİZİ ZİYARET EDİNİZ

“www.fto.org.tr”



GÜMRÜK İŞLEMLERİ HIZLANIYOR

Gümrük ve Ticaret Bakanı Hayati Yazıcı, Rusya ile imzalanacak 
mutabakat zaptı ile Basitleştirilmiş Gümrük Hattının daha yaygın 

hale getirileceğini bildirdi

Yazıcı, şöyle konuştu: 

 “Rusya ile Türkiye bazılarının ‘yeşil hat’ dediği, bizim de Basitleştirilmiş 
Gümrük Hattı dediğimiz bir uygulama sürdürüyoruz. Bu uygulama ile Rusya 
ve Türkiye arasında yapılan ihraç konusu malların gümrük işlemleriyle 

ilgili son derece kolaylaştırılmış bir sistem sağlandı. İnşallah yarın Rusya ile imzalanacak mutabakat zaptı 
ile Basitleştirilmiş Gümrük Hattı’nı biraz daha yaygın hale getireceğiz. Bunu sağladığımızda eminim ki 
Kumluca’dan Rusya’ya sevk edilen yaş meyve ve sebzelerin de çok hızlı ve tempolu ulaşımını sağlayacağız.” 

           Dünya Gazetesi 21.11.2013

ALTIN YATIRIMCISI BU KEZ ÜZÜLECEK

2012 yılını 1.675 dolardan kapatan altının ons fiyatında bu yıl yaşanan 
düşüş yüzde 26 oldu. Bu trendin devam etmesi durumunda, altın 13 yıl son-
ra ilk defa yıllık bazda yatırımcısına zarar ettirmiş olacak.

2000 yılını yüzde 6,5’lik kayıpla tamamladıktan sonra, 2013 yılına kadar 
her yılı yükselişle kapatan altında 13 yıl sonra bir ilk yaşanmak üzere. ABD 
Merkez Bankası’nın (FED), aylık tahvil alımlarını azaltabileceğine işaret et-

mesinin ardından altının ons fiyatı çarşamba gecesi yaklaşık yüzde 2,2 düşerek 1.242 dolara indi. Altının ons 
fiyatı dün de 1.240 doların altına inerek 4.5 ayın en düşük seviyesine geriledi. 2012 yılını 1.675 dolardan kapa-
tan altının ons fiyatında bu yıl yaşanan düşüş yüzde 26 oldu. Bu trendin devam etmesi durumunda, altın 13 yıl 
sonra ilk defa yıllık bazda yatırımcısına zarar ettirmiş olacak. Yurtdışındaki düşüşün etkisiyle 24 ayar altının 
gram fiyatı içeri de 81 liranın altına indi. Altının gramı 2012 sonunda 96.5 lira olmuştu. Çeyrek altının 212 
sonunda 155 lira olan fiyatı ise 130 liraya geriledi.

KALICI DÜŞÜŞ YAŞANMAZ
Altın fiyatlarındaki düşüşün bir diğer nedeni de yaz aylarının ardından, Hindistan’da biten festival sezonu 

ile birlikte, Hindistan ve Çin’in fiziki altın talebinin nisan-mayıs dönemine göre zayıflaması. Ayrıca, Comex ve 
Şangay Metal Borsasında günlük işlem hacimlerinin düşmesi, altın fiyatlamasındaki dalgalanmayı arttırıyor. 
Analistler, altın varlığı tutan borsa yatırım fonlarının, kasım ayı boyunca altın varlıklarını azalttığına da dikkat 
çekti. Haziranda 1.200 dolar seviyesinin altına düşüşlerde, altının çıkarılma maliyetine yaklaşılması sebebiyle, 
fiziki talebin arttığını ve bazı altın maden işletmelerinin işletme kapattığını hatırlatan uzmanlar, altında aşağı 
yönlü riskler korunsa da düşüş hareketlerinin kalıcı olmayacağını ileri sürdü.
       Oktay ÖZDABAKOĞLU Hürriyet Gazetesi 22.11.2013



25. İZMİR MOBİLYA FUARI

26 Şubat - 2 Mart 2014 tarihleri arasında İzmir Kültürpark Fuar Alanı’nda MODEKO 2014 25. İzmir 
Mobilya Fuarı düzenlenecektir.

Fuar ile ilgili detaylı bilgi www.eforfair.com adresinde mevcuttur.

İRAN 4. ULUSLARARASI BİTKİSEL VE ORGANİK TARIM 
VE YAN SANAYİ ÜRÜN VE TEKNOLOJİ FUARI

İran İslam Cumhuriyeti, Daimi Fuarlar Alanında 08-11 Ocak 2014 tarihinde, 4. Uluslararası Bitkisel ve 
Organik Tarım ve Yan Sanayi Ürün ve Teknoloji Fuarı düzenleyecektir.

Söz konusu fuara ülkemizden katılım olması çağrısında bulunulmaktadır. Fuara ilişkin hazırlanan broşüre 
http://www.mtadbir.com/en/exhibition/about/1 adresinden ulaşabilirsiniz.



“İŞLETME RİSK YÖNETİMİ” SEMİNERİ

Fiyatlardaki değişkenlik mali piyasalar ve pazardaki çalkantının damgasını vurduğu bugünkü piyasa 
koşullarında, işletmelerin karşılaştığı riskler her zamankinden daha önemlidir ve risk yönetimi için 

yöneticilerin verdiği kararlar şirketin ekonomik performansında önemli etkiler yaratabilir.

Riskin ya da gelecekteki ekonomik sonucun kesinlikten uzak olması (beklenenin altında olduğu gibi üzer-
inde de gerçekleşebilmesi) bir işletmenin yaşamındaki, şirket stratejisi ile ilgili seçimlerden yatırımlara, finans-
manlara, tedarik sistemlerine kadar, temel unsurları doğrudan etkiler.

İşlerinin barındırdığı risklerin yönetiminde ve risk yönetiminin getireceği değeri elde etmek ve böylece 
şirketlere yardımcı olmak amacıyla 29 Kasım 2013 tarihinde Odamız tarafından “Şirket Riskleri - Erken Uyarı 
Sinyalleri” Semineri gerçekleştirilecektir.

Konuşmacı: Prof. Dr. Ramazan AKTAŞ

Tarih: 29 Kasım 2013 Cuma

Yer: FTSO Likya Salonu

Saat: 10:00-16:00

Seminerimiz genel katılıma açık ve ÜCRETSİZdir.


